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内容概要

名师主笔专家审稿:本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师、优秀骨干教师联
合编写。
由中外教育专家审定把关。
    设计新颖操作灵活:本套丛书内容按周次设计，活页编排。
既有利于教师课堂定时检测，又适合学生同步自测，操作灵活方便，节时高效。
    题型丰富语境真实:选用当前中、高考各种题型及创新题型，从多个角度结合语境和语言运用，在真
实的语境中考查词汇和语法。
    精讲考点分层训练:全书每周先集中精讲中、高考考点，系统梳理词汇和语法知识，周一至周五按基
础测试、能力检测和能力提高顺序编排练习，先讲后练，训练层层推进。
    全国多位特，高级老师联合编写。
    中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选择。
精品英语教辅，全新再版修订。
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章节摘录

　　1. Mr White（）from heart trouble, and he takes some medicine with him.　　A. suffered　　B. has
suffered　　C. was suffering　　D. has been suffered　　2. They were only（）in protecting the powerful
families.　　A. related　　B. cared　　C. concerned　　D. adapted　　3. Tell your brother to come（
）because its going to rain in a minute or two.　　A. indoors　　B. outdoors　　C. outward　　D. inwards　
　4. She devoted herself（） to her research and it earned her a good reputation in her field.　　A. strongly　
　B. extremely　　C. entirely　　D. freely　　5. In my opinion, your work does not（）what I expected of
you.　　A. catch up with　　B. add up to（）　　C. come up to　　D. go in for 6. The tower on the top of
the hill the beauty of the lake.　　A. adds up to　　B. adds to　　C. adds up　　D. adds　　7. He has left his
book here on（）so that you can read it.　　A. purpose　　B. accident　　C. aim　　D. meaning
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